What makes every American a typical one is a desire to get a well-paid job that will cover their credit card. A credit card is an indispensable part of life in America. In other words, any American knows that how he or she handles their credit card or cards, either will help them or haunt them for years.

In the U.S. getting a card isn’t as hard as it used to be. Some companies now mail applications to high school students, rather than waiting for them to get into college. At their best credit cards allow their owners to reserve hotel rooms, rent cars and finance larger purchases over several months. At their worst, cards allow people with poor money management skills to get into a high-interest debt.

For those who are deep in credit card debt, there are some Credit Services agencies that offer anyone in America both online or telephone, and face-to-face counseling. The counselors may propose a debt management plan. The plan includes lower interest payments for clients and setting up a pay off timetable. The agencies’ average client makes about $32,000 a year and has more than $16,000 debt in the program. Usually the agencies charge zero up to $30 monthly to manage the debt service plan.

Credit Services counselors advise, that if an American gets divorced, he or she may eliminate all joint debts by paying them off or transferring debt into a one-name account. Even in happy marriages, the agency advises that the husband and wife should each have a credit card in their name only to establish separate credit histories.

Once debts have been repaid, an American can re-establish his/her good credit by applying for a secured credit card and paying the balance off regularly. A store credit card usually is the next step, followed by applying for a major credit card such as a Visa or MasterCard.

Что делает каждого американца типичным, это желание получить хорошо оплачиваемую работу, которая будет покрывать их расходы по кредитной карте. Кредитная карта - неотъемлемая часть жизни в Америке. Другими словами, любой американец знает, как важно иметь свою кредитную карту или карты  и они пользуются такой помощью в течение многих лет.

В США получить карту не так сложно. Некоторые компании теперь отправляют заявки школьникам, а не ждут, когда они поступят в колледж. В лучшем случае кредитные карты позволяют своим владельцам резервировать гостиничные номера, арендовать автомобили и оплачивать крупные покупки  в рассрочку до нескольких месяцев. В худшем случае карты позволяют людям с плохими навыками управления капиталом попасть в долги с высокими процентами.

Для тех, кто глубоко связан с задолженностью по кредитным картам, есть некоторые агентства кредитных услуг, которые предлагают в Америке как онлайн, так и телефон, а также живые консультации. Консультанты могут предлагать план для  погашении долга. План включает более низкие процентные ставки для клиентов и настройку графика выплаты. Средний клиент агентства зарабатывает 32 000 долларов в год и имеет задолженность в размере более 16 000 долларов США. Обычно агентства взимают ноль до 30 долларов США ежемесячно, чтобы управлять планом обслуживания долга.

Консультанты кредитных служб советуют, чтобы, если американец разводится, он или она должен устранить все совместные долги, уплатив их или рефенансировать долги в один. Даже в счастливых браках агентство советует каждому мужу и жене иметь кредитную карту на свое имя только для установления отдельных кредитных историй.

Как только долги погашены, американец может снова взять кредит, подав заявку на уже имеющеюся кредитную карту и регулярно пополняя баланс. Кредитная карта магазина обычно является следующим шагом, после чего следует подать заявку на получение крупной кредитной карты, такой как Visa или MasterCard.

